
  
 
 
 
 

Proces verbal  
 
 Incheiat azi  24 noiembrie 2016    , in sedinta ordinara a Consiliului 
local Brebeni.  
La sedinta sunt prezenti  11 consilieri ,  
 La sedinta participa si domnul primar Ivan Marian  si  doamna Moios 
Penica administrator public. 
 Inainte de inceperea sedintei de consiliu, preotul solicita sa fi e  
adusa la cunostinta consilierilor locali, o solicitare a bisericii prin care se 
solicita asprijinul material al consiliului local pentru biserica, cu suma de 
5000 lei. 
Vla d intreaba daca prindem proiect de hotarare sau nu.  
Secretar- nu se poate adopta acum un proiect de hotarare pentru 2017 
ca nu sunt bani prinsi in buget, in momèntul alocariii acestor fonduri se 
poate adopta o hotarare separat pentru biserica, 
Primarul preotul mai are o problema cu cimitirul. Vlad spune ca exact 
asta voia si el sa intrebe si mai are si alte probleme. 
 Solicitarea este pentru bugetul din anul 2017. 
Vlad cimitirul vrem sa il dam preotului. Nu ar fi rau dar preotul nu are 
posibilitate de imprejmuire. 
 
Andronie Maria spune ca mai exista o solicitare din partea preotului cu 
privire la textul prevedea ca 250 m din imprejurimea bisericii ramane  
monument istoric si primarul a blocat acea cerere sa ramana la primarie.  
 Primarul spune ca nu a facut acel lucru, doar ca trebuie imprejmuit. 
Preotul daca se da terenul fara sa fie imprejmuit nu a facut nimic.  
Cimitirele sunt ale primariei. 
Vlad – nu gasim o solutie pentru wc din curte. 
Andronie 
Avand in vedere ca terenul este al primariei trebuie sa faca primaria un 
wc.  
Vlad  am putea sa gasim un wc ecologic sa fie si pentru statdion si 
pentru biserica. Mai ales can d sunt evenimente pe stadion asa cum a 
fost la fiii satului. Trebuie gasita o solutie. La intocmirea bugetului local, 
se va tine cont de solicitarea parohiei.  
Nu mai sunt discutii  



Domnul  presedinte da cuvantul doamnei secretar pentru a da citire 
procesului verbal al sedintei anterioare si a fi supus aprobarii Consiliului 
local. 
Dupa ce este citit   acesta este aprobat  in forma prezentata. Domnul 
presedinte de sedinte spune ca se continua cu proiectul ordinii de zi. 
Domnul presedinte trece la proiectul ordinii de zi.pe care il da citire 
conform convocatorului  

1. Proiect de hotarare referitor la: privind implementarea proiectului  

„MODER�IZAREA I�FRASTRUCTURII RUTIERE DE I�TERES 

LOCAL, I� COMU�A BREBE�I 

initiator primarul comunei . 
- Referat Gugiu Adrian  

2. Proiect de hotarare privind  : aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al 
primarului comunei Brebeni, judeţul Olt,  

 – initiator Primar  
Referat GugiuAdrian  
 

3. Intrebari, interpelari 
 

 
 

 Solicita aprobarea ordinii de zi  Cei prezenti sunt de acord.  

 Se trece la primul punct al ordinii de zi  
 

1. Proiect de hotarare referitor la: privind implementarea proiectului  

„MODER�IZAREA I�FRASTRUCTURII RUTIERE DE I�TERES 

LOCAL, I� COMU�A BREBE�I 

initiator primarul comunei . 
- Referat Gugiu Adrian  

-  
- Doamna secretar citeste proiectul de hotarare, raportul si avizele 

de la comisii sunt favorabile.   
-  

- Doamna Secretar le spune ca au fost inadvertente la sf prezentat 
de firma ., intre timp s a corectat astfel ca le pune la dispozitia 

consilierilor cifrele corecte. 
- Domnl Vlad intreaba care este strada izlazului si care sunt starzile 

asfaltate.  



Doamna Moios incearca sa le explice  cum arata strazile care vor fi 
asfaltate , in functie de indicatorii economici. Ii explica lui Vlad de ce a 
fost legata de drumul comunal, pentru a putea fi asfaltata.  

 
Vlad nemultumit de raspuns, el a intrebat daca strada izlazului se 
asfalteaza pana in capat.  
Doamna Moios ii explica acestuia in linii largi solutia data pentru 
asfaltare asa Cuma vazut o proiectantul si in limita banilor. 
 Primarul stiu ca Vlad cere corect, insa tebuie sa fim atenti la bani si 
la proiectul facut de proiectant, ce ne avantajeaza pe noi, 
 Doamna Moios spune ca exista doua scenarii facute de un 
proiectant si a luat in calcul variant corecta, asa cum ar accepta UE.  
 
Doamna Moios mai exista o portiune de drum prinsa pe care noi nu o 
avem in inventar si ne am gandit ca o vom asfalta din bugetul local. 
Nu are latimea necesara pentru a face parte din categoria drumurilor 
comunale. . 
Doamna secretar le prezinta din nou domnilor consilieri situatia cu 
suma finala si le explica de ce a trebuit sa faca acest lucru. Valoarea 
finala a proiectului este de 5358 mii lei.  
S-a urgentat cu aceatsa lucrare, pentru ca este posibil ca in luna 
decembrie sa se deschida o noua linie de finantare si este posibil sa 
putem depune acest proiect. 
Andronie firma de consultatnta nu este aceeasi cu proiectantul 
Moios – nu exista firma care a  facut sf, alta care a facut DALi, alta 
pentru studii topo, fiecare firma este cu responsabilitatea ei, ca sa nu 
mai punem in calcul pe cei de la primarie care au muncit la acest 
prouect. 
 Daca nu se va deschide in decembrie, sigur se va deschide in 
ianuarie , februarie si vom putea sa platim modic pentru cei care au 
executat lucrari. 
 Nu mai sunt discutii se supune la vot proiectul de hotarare. Toti cei 
prezenti sunt pentru. Se adopta hotarare.  
 Se trece la punctual 2.  
Proiect de hotarare privind  : aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al 
primarului comunei Brebeni, judeţul Olt,  
 

- Doamna secretar citeste proiectul de hotarare, raportul si avizele 
de la comisii sunt favorabile.   

In continuare spune ca trebuiesc avansati in grad doi functionari 
publici, respective Vitan Dan si truica Mariana, din gradul asistent in 
gradul principal. Au mai mult de trei ani de cand sunt in gradul 



asistent. Este dreptul lor. Pentru asta trebuie sa dea un examen, 
avizat de ANFP. ANFP avizeaza nuai pe baza planului de ocupare a 
functiilor publice dintr o institutie.  
Andronie. Mandache si Dumitru Cristina ce sunt 
Secretar ele nu sunt functionari publici deocamdata, sunt personal 
contractual .  
ANDRONIE DAR CE SUNT- IRINA REFERENT compartiment taxe si 
Cristina inspector studii superioare si mai este si expert local pentru 
romi . 
Andronie spune ca sunt persoane declarate romi si aceasta nu are 
evidente.  
Doamna secretar- fiecare trebuie sa se declare romm, nu-le putem 
impune noi. 
V;lad la nicvelul comunei spune ca stie ca la nivelul comunei s a 
declarat un singur romm.  
Secretara spune ca in baza recensamantului s-au declarat 25 0 de 
persoane,. 
Andronie- nu a stiut cati romi sunt in urma cu doi ani cand am adus 
cadouri prin crucea rosie.  
Jifcu nu face obiectul acestui punct. Domnul presedinte supune la vot 
proiectul ordinii de zi. Toti cei prezenti sunt de accord. Se aopta 
hotarare.  
Intrebari interpelari. 
Ivan ii anunta ca pe 5 decembrie va fi lansarea monografiei comunei 
Brebeni si doreste o colaborare si consultare cu consilierii pentru 
stabilirea unui program exact. Dumnealui a schitat un program, 
impreuna cu directorul scoloo, insa doreste sa I consulte s ipe 
consilieri. L citeste din aceasta carte si le spune persoanele care vor fi 
invitate. 
Andronie spune sa fie chemati si de la sociatetile de pe raza comunei, 
chiar daca nu e trecut in carte. Sa vada oamenii ca sunt chemati si la 
aceste evenimente, nu numai sa sponsorizeze. Mai discuta despre 
organizarea zilei si dupa inchiderea sedintei. Nu mai sunt discutii. Se 
declara inchisa sedinta. Drept pentru care am incheiat prezentul 
proces verbal. 
 

 
 

 
 
  PRESEDINTE      SECRETAR  
 CIRSTEA MARIN      MATEI DANIELA  
 



 
 
 

 


